國立成功大學「心智科學原理與應用國際博士學位學程」博士班候選人資格考核申請書

National Cheng Kung University International Doctoral Program in Principles and Implications of Mind Sciences -Application for qualifying exam of doctoral candidates

  申請日期：  年  月  日

Application Date:    /    /  

1、 申請人Applicant
	姓名
Name
	
	學號

Student ID
	

	指導教授
Adviser
	
	年級

Grade
	


2、 應附資料
(1) 已修足本學程規定之20畢業學分數
Have completed the 20 graduation credits required
□檢附歷年成績單正本一份Attach a copy of the original transcript 
(2) 國際會議論文發表一篇(需附出國紀錄和會議議程)
A paper published in an international conference journal (with a record of traveling abroad as a required document and the conference agenda)

發表論文題目Published thesis title：_______________________________________________________________

□口頭發表形式Oral presentation
□壁報發表形式Poster
(3) 研究計畫書一份A research proposal submitted by the applicant

題目title：_______________________________________________________________

3、  資格考核委員會 The PhD candidate qualification evaluation committee
	序號

No.
	校內外

inside / outside the school
	姓名

Name
	服務單位Institution
	職稱Title
	委員會
Position in committee

	1
	
	
	
	
	指導教授兼委員
Advisor and Committee member

	2
	
	
	
	
	召集人兼委員
Convenor and Committee member

	3
	
	
	
	
	委員Committee member

	4
	
	
	
	
	委員Committee member

	5
	
	
	
	
	委員Committee member

	1. 依本系博士班資格考核要點規定：
2. 由其指導教授推薦本學程其他教授一人擔任博士學位候選人資格考核委員會召集人，並組成博士學位候選人資格考核委員會(以下簡稱資格考核委員會)辦理資格考核事宜。
The dissertation advisor shall recommend a Program professor as the convener to form a PhD candidate qualification evaluation committee to administer the evaluation.

3. 資格考核委員會置委員三至五人(含指導教授在內)，由資格考核委員會召集人推薦校內、外與該考生研究方向有關學者專家組成，由學程主任聘任之。
The PhD candidate qualification evaluation committee shall consist of three to five members, including the dissertation advisor. The convener shall recommend academics internally or externally of NCKU specializing in the dissertation-related discipline to form the committee, which shall be appointed by the chair of the Department of Psychology.

	指導教授

Advisor
	  (簽名Signature)      年    月   日

yy- mm- dd 


三、審查意見(申請人請勿填寫) Review comments (Applicants should not fill in)
	學程主任

Director of PIMS
	· 同意聘任Agree to the appointment
· 建議重新考慮名單(請填委員姓名) Suggest to reappoint (please fill in the name of the specific committee member(s))

理由(reason(s)):

(簽名Signature)        年  月  日

yy- mm- dd


